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PROTOKÓŁ  NR 41/2007 

z posiedzenia 
Komisji  Edukacji  Rady Miasta Gdańska, 

które  odbyło  się 10 stycznia  2007r . 

Posiedzenie Komisja  rozpoczęła  o  godz.  godz.  15,00. 

Obecność: 
Posiedzenie  Komisja    odbyła    w      pełnym,  7osobowym  składzie,  wg    załączonej  listy 
obecności,  która    stanowi  załącznik    nr    1    do  protokołu    czyli  było    quorum  do 
podejmowania  prawomocnych decyzji. 

Lista  pozostałych  osób  uczestniczących  w  posiedzeniu Komisji  stanowi załącznik nr 2  do 
protokołu. 

Piotr     Gierszewski    przewodniczący  Komisji  powitał  wszystkich  obecnych,  w  tym 
kandydata  na  Skarbnika Miasta  Gdańska  prosząc  o  krótkie  przedstawienie  się. 
Następnie    przedstawił  zaplanowany  porządek  obrad,  który    stanowi  załącznik  nr    3    do 
protokołu, proponując jednocześnie  o  wprowadzenie   do niego zmian. 
Dodał: 
Przedstawiony   porządek  obrad   doręczony  zainteresowanym w  ustawowym terminie, że 
względów    obiektywnym  musi    ulec    modyfikacji.    Wpłynęły  uchwał,  co    do    których 
obliguje  nas   ustawa  oświatowa,   mówiąca  o tym, że   w przypadku   likwidacji placówki 
oświatowej,  to  tak  uchwała powinna   być  podjęta  do końca  lutego. 
Planowane      najbliższe    sesje  to    18    stycznia    i  01  marca    br.  Uzgodniono,    co 
przewodniczący Rady Miasta  Gdańska  potwierdził, że   sesja   planowana  na 01 marca jest 
przełożona   na  26  lutego  2007r. 
Proponuje,  aby: 
•  w  pierwszym punkcie oddać   głos  kandydatowi na Skarbnika  Miasta Panu Andrzejowie 

Bojanowski, który  bardzo krótko  powie  coś  o sobie  i   jak  widzi   edukację; 
•  planowane  punktu  2, 3 i 4   w kolejności  bez zmian, 
•  nowy  punkt      5    wytypowanie    przedstawiciela  Komisji    do    prac    w    zespole 

opiniującym  wnioski  konkursowe  szkół,  przedszkoli,  placówek  opiekuńczych  i  innych 
jednostek budżetowych miasta   o   dofinansowanie realizacji działań profilaktycznych ze 
środków GPPiRPA na  2007r. 

•  nowy  punkt  6, p.pkt 111   rozpatrzenie  i opiniowanie  projektów  uchwał  zawartych 
w  drukach  od  nr   6878  dotyczące  zamiaru  likwidacji  przedszkoli  nr nr  18, 70, 37, 
45, 76,16, 85,  41, 19,  66, 27 

•  nowy  punkt  7, p.pkt 12   rozpatrzenie  i opiniowanie  projektów  uchwał  nr  nr 93 i 94. 

Planowane   punkty 5 6     stanowić  będą  punktu  8 9.  dzisiejszego  porządku. 

Komisja    nie  zgłosiła  uwag  do  tak    zaproponowanego    porządku    obrad    i  przyjęła    go 
jednogłośnie    7 głosami za. 

Porządek  posiedzenia: 

1.  Krótka    prezentacja      kandydata  na Skarbnika Miasta Pana Andr zeja 
Bojanowskiego
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2.  Informacja    na  temat  planowanych  remontów  w    placówkach 
oświatowych  z uwzględnieniem placówek, na  które nie  znalazły  się środki 
oraz    pozostałych    wniosków  remontowo  inwestycyjnych,  które    zostały 
zgłoszone. 

3.  Przygotowanie  do  fer ii zimowych. 

4.  Wytypowanie pr zedstawiciela Komisji  Edukacji do  składu  Komisji  do 
spraw  rozpatrywania   wniosków osób prawnych  i    fizycznych działających 
na terenie Gdańska o przekazanie   wolnych   nieruchomości  oświatowych z 
zasobów Miasta Gdańska. 

5.  Wytypowanie      pr zedstawiciela   Komisji Edukacji  do  prac   w    zespole 
opiniującym  wnioski  konkursowe  szkół,  przedszkoli,  placówek 
opiekuńczych  i  innych  jednostek  budżetowych  miasta    o    dofinansowanie 
realizacji działań profilaktycznych ze  środków GPPiRPA na  2007r. 

6.  Opiniowanie  projektów  uchwał w  sprawie  zamiaru  likwidacji: 
1.  Przedszkola Nr 18  w  Gdańsku  ul. Ławnicza 1/2   druk nr 68 
2.  Przedszkola Nr  70  w  Gdańsku  ul.  Arkońska  25   druk nr 69 
3.  Przedszkola Nr 37  w  Gdańsku  ul.  3 Brygady Szczerbca 5   druk nr 70 
4.  Przedszkola Nr 45  w  Gdańsku  ul. Pachołów 1   druk nr 71 
5.  Przedszkola Nr 76  w  Gdańsku  ul. Chałubińskiego 18  druk nr 72 
6.  Przedszkola Nr 16  w  Gdańsku  ul. Rozłogi 13   druk nr 73 
7.  Przedszkola Nr 85  w  Gdańsku  ul.  Chałubińskiego 15   druk nr 74 
8.  Przedszkola Nr 41  w  Gdańsku  ul. Głęboka  19    druk nr 75 
9.  Przedszkola Nr 19  w  Gdańsku  ul. Żuławska  108    druk nr 76 
10. Przedszkola Nr 66  w  Gdańsku  ul. Startowa 27    druk nr  77 
11. Przedszkola Nr 27  w  Gdańsku  ul. Bednarska    druk nr 78 

7.  Opiniowanie  pr ojektów  uchwał w  spr awie  ustanowienia  zobowiązania 
w    formie    weksla    In  blanco  wraz    z  deklaracją    wekslowa  jako 
zabezpieczenia prawidłowej realizacji  Umowy o  dofinansowaniu projektu: 
1)  „Stypendia   dla uczniów szkół ponad gimnazjalnych w  Gdańsku w  roku 

szkolnym  2006/2007”  realizowanego  w    ramach    Działania  2.2 
Zintegrowanego  Programu  Operacyjnego  Rozwoju  Regionalnego  – 
„Wyrównywanie  szans  edukacyjnych  poprzez  programy    stypendialne   
druk nr 93 

2)  „Stypendia      dla  studentów    zameldowanych      w    Gdańsku  w    roku 
akademickim  2006/2007”  realizowanego  w    ramach    Działania  2.2 
Zintegrowanego  Programu  Operacyjnego  Rozwoju  Regionalnego  – 
„Wyrównywanie  szans  edukacyjnych  poprzez  programy    stypendialne   
druk nr 93 

8. Przyjęcie  planu pracy Komisji  Edukacji na  rok 2007 . 

9. Sprawy  bieżące, wolne  wnioski, korespondencja.
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PUNKT  1 
Krótka    prezentacja      kandydata  na  Skarbnika  Miasta  Pana  Andrzeja 
Bojanowskiego 
 
Pan Andrzej  Bojanowski   kandydat na Skarbnika Miasta  powiedział  między innymi: 
Dziękuję  za    zaproszenie  Mam  35    lat,  żonaty,    dwie  córki  bliźniaczki,  jestem 
Gdańszczaninem  od    urodzenia.  Mam  12letnie    doświadczenie  zawodowe,  głównie  w 
bankowości.   Ukończyłem studia   wyższe   na   Uniwersytecie   Gdańskim na   zarządzaniu – 
specjalność  finanse   i bankowość, specjalizacja  bankowość. Pracę zawodową  rozpocząłem 
w Sopot   Banku,   następnie w Powszechnym  Banku Gospodarczym    do   roku  2002. Cała 
moja    kariera  w    bankowości  związana    była    z    obsługą  podmiotów      gospodarczych, 
szczególnie  od  strony      finansowania    ich    potrzeb.  Również    jako    naczelnik  Wydziału 
Obsługi    Firm    miałem    pod      sobą    zespoły    obsługujące  rachunki,  lokaty  i  pozostałe 
pochodne   obsługi  finansowej. 
W   związku z tym, że  w  roku  2001   przeszedłem  pozytywnie  weryfikację wewnętrzną w 
Banku   i  z  wynikiem   dobrym plus – najlepszym w Gdańsku,  zakwalifikowałem  się   do 
rezerwy  kadrowej  zespołu  zarządczego  banku , to  w  2002 roku powołany  zostałem  na 
zastępcę  Dyrektora ds. Klienta Korporacyjnego w I Oddziale   Banku PKO SA  w Sopocie. 
Po  restrukturyzacji    i  zmianie    struktury    organizacyjnej  Banku    zostałem    dyrektorem 
bankowości  indywidualnej, czyli klientów   małych przedsiębiorstw  w II O/Banku  PKA SA 
na  ul.  Garncarskiej,  gdzie  pracowałem    do  października    2002r.  tj.    do  czasu  otrzymania 
propozycji      objęcia        stanowiska    Dyrektora  Biura    Analiz    i  Strategii  Finansowej    w 
Zarządzie Morskiego Portu  Gdańsk.  Po  roku  czasu Rada Nadzorcza  zaakceptowała moja 
kandydaturę      na    stanowisko  wiceprezesa    zarządu  ZMPG  i  jednocześnie  Dyrektora 
Finansowego,  na którym  to  stanowisku pracowałem  do  września  2006r.  odwołany  z tego 
stanowiska  odwołany  zostałem  we  wrześniu  2006r.  a  z ZMPG  rozstałem  się w  grudniu 
2006r. 
Moje  główne  zainteresowania  to  finanse,   a szczególnie pochodne, instrumenty  finansowe. 
Mam  nadzieję,  że    będę w  stanie wykonać   wszelkie  niezbędne    zadania,  czynności    aby 
zapewnić    jak najbardziej  korzystne      źródła      finansowania dla   prowadzenia   działalności 
przez  nasze  miasto.  Lubię  wyzwania.  Budżet    miasta    jest  w    dobrej  kondycji  a    budżet 
edukacji jest dobrym budżetem. 
Wg mojej oceny  Miasto   obecnie jest w dobrej  sytuacji  finansowej, jest  to sytuacja stabilna 
Będziemy  szukać    jak  najbardziej  korzystnych  źródeł    finansowania  inwestycji  i  w 
współfinansowania  projektów,  głównie    unijnych.  Będzie    to  bardzo    duży    wysiłek    dla 
miasta i bardzo  duże  wyzwanie. 

Komisja  podziękowała  Panu    Bojanowskiego    i  wyraziła    nadzieję,  że  będzie    częstym 
gościem na posiedzeniach  tej   Komisji. 

Katarzyna   Hall – zastępca  Prezydenta Miasta 
Może    warto    byłoby,  aby  poza    rozpatrywaniem    uchwał,    Komisja  powinna    poświęcić 
jedno  osobne  spotkanie,  gdzie  porozmawialibyśmy    sobie    na  temat    różnych  koncepcji 
kierunków  zmian  gdańskiej edukacji. Tych koncepcji  jest  sporo. 

PUNKT  2 
Informacja    na  temat  planowanych  remontów w    placówkach oświatowych    z 
uwzględnieniem placówek, na  które nie  znalazły  się środki oraz  pozostałych 
wniosków remontowo inwestycyjnych, które  zostały  zgłoszone 
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Andrzej    Łoś   Dyrektor   Dyrekcji  Rozbudowy Miasta Gdańska  powiedział    między 
innymi: 
Plan remontów  za  roik  2006  wykonany  został  w 95,3%. Jest  to nasz  sukces, a to dlatego, 
że  dodatkowe 7 mln zł  na  remonty  otrzymaliśmy  dopiero  na przełomie  maja i czerwca 
2006r. 
Następnie  omówił  plan  finansowy  na  2007r.  – wydatki  na  zadania bieżąceremonty, 
który  stanowi załącznik nr 4   do protokołu. 

Plan   prac   na    lata   20082010  chcemy  przedłożyć   Komisji       do zapoznania, wniesienia 
uwag  na  przełomie  marca i kwietnia   br. 

W  dyskusji Radna  Maria  Małkowska 
Poruszyła   kwestię  remontu  przedszkola  na  ul. Fundamentowej. Dlaczego  po raz  kolejny 
nie jest  ono  ujęte  a  planie  remontów. 

Andrzej  Łoś   Dyrektor   DRMG 
Wyjaśnił, że  zakres  prac   dotyczy  modernizacji, w  związku z  czym  zadanie  to musi  być 
ujęte  w  WPI. 

Regina  Białousow – Dyrektor  Wydziału  Edukacji 
Teren  pod    tym przedszkolem  nie    jest własnością   miasta  i    najpierw    trzeba    uregulować 
sprawy  własnościowe.  W  sprawie  tej trwają negocjacje. 

Po  dyskusji w tym temacie  Radna  Maria  Małkowska 
Zawnioskowała,  aby  pani Dyrektor  Białousow  zorganizowała    spotkanie w  tej sprawie : 
Wydział  Edukacji, Wydział  Programów Rozwojowych,  Nadzór  Budowlany , DRMG 

Regina  Białousow – Dyrektor  Wydziału  Edukacji 
Zobowiązała    się,  że  zorganizuje  takie  spotkanie  w  sprawie        przedszkola  przy    ul. 
Fundamentowej, o  którym poinformuje   radną  Małkowską. 

Piotr Gierszewski    przewodniczący Komisji 
Zapytał,    czy  w  porozumieniu  dyrekcja  placówki  i  nie  ruszając  planowanych  nakładów 
finansowych , to czy można  ewentualnie zmienić  zakres  rzeczowy prac? 

Andrzej  Łoś   Dyrektor   DRMG 
Odpowiedział,  że    tak,  ale  w    uzgodnieniu  z    dyrektorem    obiektu.  Dodał,  że    wszystkie 
remonty zawsze  uzgadnianie  są  z dyrektorem  danej  placówki. 

Obecny  na posiedzeniu  Mirosław  Szulter    nauczyciel  z ZSPS i CH 
Zapytał,    czy  są    środki    na  remont    budynku  Zespołu  Szkół  Przemysłu  Spożywczego  i 
Chemicznego  przy ul. Lastadia 2. 

Regina  Białousow – Dyrektor  Wydziału  Edukacji 
Powiedziała,  że  środki na ten obiekt  pojawiają się  tylko  na  tzw. zabezpieczenie  doraźne, 
zgodnie      z  opinią    eksperta,   wyrażającą    zgodę na dalsze      użytkowanie    pod warunkiem 
wykonania      odpowiednich  zabezpieczeń.  Wszystkie  zabezpieczenia    jakie    są    tam 
wykonywane  dają   zgodę   do  użytkowania  tego  obiektu tylko  do końca   czerwca  br. 

Katarzyna  Hall – Zastępca  Prezydenta Miasta 
Nawet  gdybyśmy się  zdecydowali  na  remont  tego  budynku,  to    na okres  tego  remontu 
trzeba  znaleźć  obiekt  stały  dla  tej  szkoły, z możliwością    uruchomienia laboratoriów. Nie 
ma    koncepcji    zlikwidowania    tej    szkoły,    tylko  przeniesienia  jej      do  innego    obiektu, 
siedziby. 
W    przypadku    konieczności    wcześniejszego    opuszczenia    tego  obiektu  mamy 
przygotowany plan awaryjny
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Mirosław  Szulter    nauczyciel  z ZSPS i CH 
A  jakie są plany  co   do samego  budynku,  jest   to obiekt zabytkowy, zawsze  należący  do 
oświaty. 

Katarzyna  Hall – Zastępca  Prezydenta Miasta 
Budynek  jest  piękny    i  zabytkowy,  ale  problem  polega    na  tym,    czy      powinien  być  on 
remontowany  za  pieniądze miejskie. 

Andrzej  Łoś   Dyrektor   DRMG 
Dodał,  że  z orzeczeń   eksperckich   co   do stanu  technicznego    tego   budynku    jest bardzo 
dużo.  Niektóre  nakazy  zabezpieczenia  trzeba  wykonać   z  dnia na  dzień. 

Katarzyna  Hall – Zastępca  Prezydenta Miasta 
Poinformowała, że  przekaże Komisji  dokument   opinie  ekspertów  o stanie  budynku przy 
ul. Lastadia. 

Regina  Białousow – Dyrektor  Wydziału  Edukacji 
Dodała, że     od    roku   ekspertyza  jest    jednoznaczna    utrzymywanie    tego    stanu    rzeczy 
grozi  katastrofą  budowlaną. 

Piotr Gierszewski    przewodniczący Komisji 
Jeśli nie ma więcej  pytań,  to  dziękuje  i przechodzimy  do   następnego  punktu  porządku. 

PUNKT  3 
Przygotowanie  do  ferii zimowych. 
 
Regina  Białousow – Dyrektor  Wydziału  Edukacji 
Powiedziała    między  innymi,  że  w    2006r.    akcją  zima    objęte    było  80  placówek,  które 
organizowały      zajęcia    dla  dzieci   w  formie półkoloni.   Zajęcia    te    były    nieodpłatne  ,  a 
Miasto opłacało   opiekunów   i w wychowawców,   ci   wyniosło   242   tys. zł. Łącznie  było 
prawie  11 tysięcy  godzin   wykorzystanych, a udział  w  tej  akcji  wzięło 11.220    uczniów. 
Większość  zajęć  odbywa się  na  terenie  szkół. W  roku  ubiegłym  wiele szkół miało  swoje 
lodowiska. 
Na  dzień dzisiejszy jedno  lodowisko  jest na Placu  Zebrań  Ludowych oraz  w Hali Oliwia. 
W  tym  roku  na ten cel przeznaczyliśmy  313  tysięcy złotych,  co  pozwoli  na  rozszerzenie 
oferty.  Jak  co  roku,  do akcji zima  dołącza  się   MOSiR, który  organizuje  bardzo  dużo 
imprez    środowiskowych   otwierając   wszystkie    swoje        łącznie z   basenami. Włącza    się 
również  Pałac  Młodzieży organizując  całodzienne  zajęcia  dla  dzieci i młodzieży. 
Do  19  stycznia przyjmowane  są  zgłoszenia  organizatorów  zimowisk. 

PUNKT  4 
Wytypowanie przedstawiciela Komisji  Edukacji do  składu  Komisji  do spraw 
rozpatrywania  wniosków osób prawnych i  fizycznych działających  na terenie 
Gdańska  o  przekazanie    wolnych    nieruchomości    oświatowych  z  zasobów 
Miasta Gdańska. 
 

Do  powyższej    Komisji  zgłoszono    kandydaturę    pani  Patrycji  Mlejnek  Gałęza,    która 
wyraziła    zgodę    na    kandydowanie    oraz  jako  jej  zastępcę    zgłoszono  Piotra 
Gierszewskiego, który  również  wyraził  zgodę.



6 
Komisja, jednogłośnie    7 głosami za    do  Komisji  do spraw rozpatrywania  wniosków 
osób  prawnych  i    fizycznych  działających    na  terenie  Gdańska  o  przekazanie    wolnych 
nieruchomości  oświatowych z zasobów Miasta Gdańska  wytypowała: 
•  Radną  Patrycję Mlejnek Gałęza 
•  oraz  jej zastępcę  Radnego Piotra Gierszewskiego. 

PUNKT  5 
Wytypowanie      przedstawiciela    Komisji  Edukacji    do  prac    w    zespole 
opiniującym wnioski konkursowe szkół, przedszkoli, placówek opiekuńczych  i 
innych  jednostek  budżetowych  miasta    o    dofinansowanie  realizacji  działań 
profilaktycznych ze  środków GPPiRPA na  2007r. 
 

Do  powyższej    Komisji  zgłoszono    kandydaturę    radnego    Lecha    Kaźmierczyka,    który 
wyraził  zgodę  na  kandydowanie. 
Komisja,  jednogłośnie    7  głosami  za    do  prac    w    zespole  opiniującym  wnioski 
konkursowe  szkół,  przedszkoli,  placówek  opiekuńczych  i  innych  jednostek  budżetowych 
miasta    o    dofinansowanie  realizacji  działań  profilaktycznych  ze    środków  GPPiRPA  na 
2007r. oddelegowała  radnego  Lecha  Kaźmierczyka. 

PUNKT  6 
Opiniowanie  projektów  uchwał w  sprawie  zamiaru  likwidacji: 
1.  Przedszkola Nr 18  w  Gdańsku  ul. Ławnicza 1/2   druk nr 68 
2.  Przedszkola Nr  70  w  Gdańsku  ul.  Arkońska  25   druk nr 69 
3.  Przedszkola Nr 37  w  Gdańsku  ul.  3 Brygady Szczerbca 5   druk nr 70 
4.  Przedszkola Nr 45  w  Gdańsku  ul. Pachołów 1   druk nr 71 
5.  Przedszkola Nr 76  w  Gdańsku  ul. Chałubińskiego 18  druk nr 72 
6.  Przedszkola Nr 16  w  Gdańsku  ul. Rozłogi 13   druk nr 73 
7.  Przedszkola Nr 85  w  Gdańsku  ul.  Chałubińskiego 15   druk nr 74 
8.  Przedszkola Nr 41  w  Gdańsku  ul. Głęboka  19    druk nr 75 
9.  Przedszkola Nr 19  w  Gdańsku  ul. Żuławska  108    druk nr 76 
10. Przedszkola Nr 66  w  Gdańsku  ul. Startowa 27    druk nr  77 
11. Przedszkola Nr 27  w  Gdańsku  ul. Bednarska    druk nr 78 
 

Przewodniczący    Komisji    Piotr    Gierszewski  poprosił    o  łączne    omówienie    w/w 
projektów  uchwał. 

Pani  Katarzyna  Hall  –  Zastępca   Prezydenta Miasta 
Jest   propozycja,  aby    do  likwidacji, w zasadzie   prywatyzacji   rekomendować  wszystkie 
przedszkola,  których  kierownictwa  zgłosiły    takie  zainteresowanie.  Procedura    jest  taka,  że 
najpierw  podejmowana   jest  tzw.  uchwała   intencyjna, zgłaszająca zamiar  likwidacji danej 
placówki.  Następnie  należy  zwrócić    się  o  opinie    do    Kuratora,  który    wniosek  ten  musi 
otrzymać    najpóźniej    do  końca    lutego  i    wypowiedzieć  się      na    temat    tego    wniosku. 
Dopiero  później podejmowana  będzie  uchwała likwidacyjna. 
Jakie  są  ewentualne zagrożenia z  tym związane?   Po  likwidacji  przedszkola  publicznego 
w to miejsce należy   zarejestrować  placówkę  na  nowo. Ponieważ  rejestracja  następuje   na 
nowo,  to nie tylko  przedszkole musi  dysponować   jakąś  siedzibą,   jakąś  kadrą,  ale musi
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mieć    kadrę  posiadającą  pełne  kwalifikacje    a    siedziba  musi  spełniać    wszelki  wymogi 
Sanepidu, ppoż, normy  budowlane  i bezpieczeństwa. Gdyby  się  okazało, że po obejrzeniu 
obiektu  przez    ekspertów,  mających  dać    opinie    do  tej  rejestracji  przedszkole    nie 
spełniałoby  tych  warunków,  to pomimo  uchwały  intencyjnej, miasto z tego procesu  może 
się    wycofać. W    paru      przypadkach    takie  wątpliwości    mamy.  Naszym    celem  nie  jest 
zlikwidowanie  przedszkoli, ale posiadanie  lepszej  oferty.  Dyrektora  każdego  przedszkola, 
które    wystąpiło  z    wnioskiem  o  prywatyzację  poprosiliśmy    o    uzasadnienie  poprawy  – 
szerszej  oferty przedszkola. 
Postanowiłam    osobiście    spotkać    się    z  nauczycielami    tych    placówek.  Spotkanie    takie 
miało miejsce  już  w trzech  placówkach,  z  w przyszłym  tygodniu  takie  spotkania  odbędą 
się   z pracownikami  pozostałych  placówek, których zgłoszono  zamiar  likwidacji. 
Pierwsze wrażenia  z tych  spotkań  są  różne.  Oferty   do zarządzania  mogą  składać   osoby 
fizyczne posiadajże     uprawnienia  jak  również  spółki pracownicze. Informuję  wszystkich 
o takich  możliwościach . 
Chodzi    nam  o  takie    rozwiązanie,  żeby    była    zabezpieczona  ciągłość    oferty    i  ceny. 
Dotychczasowe      doświadczenia    były    takie,  że  likwidacja    powodowała  to,  że    ludzie 
osobiście    dostawali      odprawy,  natomiast  placówka    przez    kolejne    pół  roku    nie 
otrzymywała      dotacji.  Brak    dotacji  powodował    pewne  tąpnięcie,  że  podnoszono  ceny. 
Chcemy   spowodować  pewną  konkurencyjność i  wymóc  ją  w ten  sposób,  aby   osoba 
składająca    ofertę  o  przejęcie  prowadzenia    przedszkola,    ma  podpisać  z  miastem 
porozumienie    o  przejęciu  wszystkich    placówek    na  nie  pogorszonych      warunkach. 
Pracownicy    nie  są    zwalniani,  a  przekazywani    do  innego  pracodawcy.  Jeżeli    ktoś    nie 
wyraża  zgody, to znajdujemy  dla niego miejsce   w innej  placówce.  Jeżeli  ktoś  przejmie 
wszystkich  pracowników    i  zagwarantuje,  że  nie    podniesie    ceny    oferty,    to  otrzyma 
użyczenie lokalu    na jakiś określony  czas, tak  jak  w regulaminie, który  chcemy  zmienić. 
Możemy  iść  w tą  prywatyzację ,  ludzie  będą  się  cieszyć że  przejmują  zarządzanie, ale 
pod  warunkiem, że   przejęci    są   pracownicy, cena nie   jest podniesiona a  oferta   ma  być 
lepsza.  Umowy    użyczenia    należy    tak    skonstruować,  aby  mogli  oni  prowadzić    różną 
działalność   edukacyjną. 
Jeżeli w trakcie   spotkań, okaże  się, że    któreś z   przedszkoli nie  chce   prywatyzacji,  to 
uchwałę w tej sprawie  wycofuję  z  porządku najbliższej sesji. 

Radny  Jacek  Teodorczyk   członek  Komisji 
Stwierdził, że  pismach, które  obiegiem  przekazała a pani Białousow, to  wielu z nich  nie 
ma  tego, iż z a  przekształceniem   przedszkola  są  rodzice. Taka  informacja   jest tylko w 
pismach  dotyczących  paru  przedszkoli. 

Katarzyna  Hall – Zastępca  Prezydenta Miasta Gdańska 
My mamy obowiązek  poinformowania o tym  rodziców,  co wynika z  ustawy. Dla  rodzica 
jest  istotne,  aby była  oferta edukacyjna  i dostępna  cena  a jakiej  formie własnościowej  to 
jest  robione  to nie jest  najczęściej dla niego  istotne. 

Regina  Białousow – Dyrektor  Wydziału  Edukacji 
Dodała   jeszcze,   że na  bazie poprzednich  prywatyzacji     można   stwierdzić, że   rodziców 
przede wszystkim interesowało, czy wzrośnie cena. Jeśli  nie  wzrastała,  to   rodzice   jeszcze 
pytali    tylko  kto    będzie    prowadził    przedszkole.  Jeśli  zgłaszały    się    osoby,  które   maiły 
zaufanie    rodziców,    to  nie    było    problemu.    Informacji    o    likwidacji    prywatyzacji 
trzeba  rodzicom przekazać  do  końca  lutego. Jest  to obowiązek. 

Radna Agnieszka  Owczarczak – członek Komisji 
Zapytała    czy  ofertę    przejęcia    przedszkola  może    złożyć  podmiot  nie  związany    z 
przedszkolem  do tej pory ?
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Katarzyna  Hall – Zastępca  Prezydenta Miasta Gdańska 
Tak, ale w regulaminie  chcemy  to jeszcze  potwierdzić. Na  pewno jednak punktowane  jest 
doświadczenie,  powaga        tego    podmiotu  i  oferta,  jaka  proponuje,  jak    również    to,  że 
przejmie  pracowników. 

Radna  Maria  Małkowska – członek Komisji 
Oświadczyła,  że  cieszy    się    z  prywatyzacji    przedszkoli,  gdyż    na  pewno    będzie    lepsza 
jakość  usług      dla    dzieci  .  Jest    to    na  pewno  korzyść    obopólna    i  zaapelowała      o 
zagłosowanie za likwidacją  tych  przedszkoli. 

Komisja  przeprowadziła   jeszcze  krótką  dyskusję  na temat  zapisów   regulaminu  co  do 
użyczenia  lokalu,  przejęcia    pracowników,  oferty      sprywatyzowanych  przedszkoli  oraz 
ceny, nie zgłaszając  uwag   do  w/w  projektów   uchwał  przystąpiła  do głosowania. 

Opinie: 
•  Komisja,   jednogłośnie   7 głosami za – pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały 

w    sprawie    zamiaru    likwidacji    Przedszkola Nr  18 w   Gdańsku ul. Ławnicza ½  ( 
druk nr 68) – Opinia Nr 41/12/01/07. 

•  Komisja,   jednogłośnie   7 głosami za – pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały 
w  sprawie  zamiaru   likwidacji  Przedszkola Nr  70 w  Gdańsku ul.  Arkońska  25( 
druk nr 69) – Opinia Nr 41/13/02/07. 

•  Komisja,   jednogłośnie   7 głosami za – pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały 
w    sprawie    zamiaru    likwidacji    Przedszkola  Nr   37  w    Gdańsku  ul.  3  Brygady 
Szczerbca 5(  druk nr 70) – Opinia Nr 41/14/03/07. 

•  Komisja,   jednogłośnie   7 głosami za – pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały 
w  sprawie  zamiaru  likwidacji  Przedszkola Nr  45 w  Gdańsku ul. Pachołów 1(  druk 
nr  71) – Opinia Nr 41/15/04/07. 

•  Komisja,   jednogłośnie   7 głosami za – pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały 
w  sprawie  zamiaru   likwidacji  Przedszkola Nr  76 w  Gdańsku ul. Chałubińskiego 
18( druk nr  72) – Opinia Nr 41/16/05/07. 

•  Komisja,   jednogłośnie   7 głosami za – pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały 
w  sprawie  zamiaru  likwidacji  Przedszkola Nr 16 w  Gdańsku ul. Rozłogi 13 ( druk 
nr  73) – Opinia Nr 41/17/06/07. 

•  Komisja,   jednogłośnie   7 głosami za – pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały 
w  sprawie  zamiaru   likwidacji  Przedszkola Nr  85 w  Gdańsku ul. Chałubińskiego 
15 (  druk nr  74) – Opinia Nr 41/18/07/07. 

•  Komisja,   jednogłośnie   7 głosami za – pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały 
w  sprawie  zamiaru  likwidacji  Przedszkola Nr  41 w  Gdańsku ul.  Głęboka (  druk 
nr 75) – Opinia Nr 41/19/08/07. 

•  Komisja,   jednogłośnie   7 głosami za – pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały 
w  sprawie  zamiaru   likwidacji  Przedszkola Nr 19 w  Gdańsku ul. Żuławska  108( 
druk nr  76) – Opinia Nr 41/20/09/07.
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•  Komisja,   jednogłośnie   7 głosami za – pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały 

w  sprawie  zamiaru  likwidacji  Przedszkola Nr   66 w  Gdańsku ul. Startowa ( druk 
nr  77) – Opinia Nr 41/21/10/07. 

•  Komisja,   jednogłośnie   7 głosami za – pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały 
w  sprawie  zamiaru   likwidacji  Przedszkola Nr   27  w  Gdańsku ul. Bednarska 22 
(druk nr  78) – Opinia Nr 41/22/11/07. 

PUNKT  7. 12 
Opiniowanie  projektów  uchwał w  sprawie: 
1.  ustanowienia  zobowiązania w  formie  weksla  In blanco wraz  z deklaracją 

wekslowa  jako  zabezpieczenia  prawidłowej  realizacji    Umowy  o 
dofinansowaniu  projektu  „  Stypendia      dla    uczniów  szkół  ponad 
gimnazjalnych  w  Gdańsku  w roku szkolnym 2006/2007” realizowanego w 
ramach    Działania  2.2  Zintegrowanego  Programu  Operacyjnego  Rozwoju 
Regionalnego  –  „Wyrównywanie  szans  edukacyjnych  poprzez  programy 
stypendialne   druk nr 93 

2.  ustanowienia  zobowiązania w  formie  weksla  In blanco wraz  z deklaracją 
wekslowa  jako  zabezpieczenia  prawidłowej  realizacji    Umowy  o 
dofinansowaniu  projektu  „Stypendia      dla  studentów    zameldowanych     w 
Gdańsku  w    roku    akademickim  2006/2007”  realizowanego  w    ramach 
Działania  2.2  Zintegrowanego  Programu  Operacyjnego  Rozwoju 
Regionalnego  –  „Wyrównywanie  szans  edukacyjnych  poprzez  programy 
stypendialne   druk nr 93 

 

Wyżej wymienione    projekty    uchwał    zreferowała  pani   Regina  Białousow – Dyrektor  
Wydziału  Edukacji. Powiedziała  między innymi, że: 
Jak  co  roku, przez  ostatnie dwa  lata,  aby otrzymać  pieniądze  ze  środków   unijnych  na 
stypendia  dla  studentów  i  dla  uczniów  szkół ponad gimnazjalnych musimy mieć  weksel, 
zabezpieczający    tą    kwotę,  którą    otrzymamy.    W    roku    ubiegłym    zgodnie  z 
obowiązującymi   przepisami  taki weksel  Rada  ustanowiła na  samą  kwotę   bez odsetek. 
Przedmiotowe  uchwały,  to  zabezpieczenie  odsetek  na  stypendia  uczniowskie, a  druga na 
zabezpieczenia   odsetek   na    stypendia      studenckie.    Jest    to   wymóg    formalny, który   co 
roku spełniamy. 

Komisja  nie podjęła   dyskusji w tym temacie i  nie zgłaszając  uwag  do zaprezentowanych 
projektów uchwał przystąpiła   do głosowania. 

Opinie: 
•  Komisja,   jednogłośnie   7 głosami za – pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały 

zawarty w  druku Nr 93  – Opinia Nr 41/23/12/07. 

•  Komisja,   jednogłośnie   7 głosami za – pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały 
zawarty  w druku nr  94  – Opinia Nr 41/24/13/07.
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PUNKT  8 

Przyjęcie  planu pracy Komisji  Edukacji na  rok 2007 . 
 

Komisja  zapoznała  się z   projektem  terminarzu   i planu pracy,   po   dyskusji  i   zgłoszeniu 
tematów  posiedzeń,  jednogłośnie   7 głosami za  przyjęła  następujący  terminarz  i 
plan pracy  Komisji Edukacji Rady Miasta  Gdańska na  rok 2007r. 

T E R M I N A R Z   POSIEDZEŃ 
KOMISJI  EDUKACJI 

RADY MIASTA  GDAŃSKA 
na  2007 rok 

posiedzenia  odbywać  będą  się w  ŚRODY ( osiem dni przed  sesją) o  godz. 
15,00  w sali  003  Nowego  Ratusza, przy 

ul. Wały Jagiellońskie 1  w Gdańsku 

1.  10  stycznia                       2007r. 
2.  07  lutego                          2007r. (wyjazdowe  godz. 12,00) 
3.  21 lutego                           2007r. 
4.  21 marca                           2007r. 
5.  18 kwietnia                       2007r. 
6.  23 maja  2007r.  (wyjazdowe) 
7.  20 czerwca                        2007r. 
8.  04 lipca                             2007 r. 
9.  22 sierpnia                        2007r. 
10.  19 września                      2007r. 
11.  17 października  2007 r. (wyjazdowe) 
12.  21 listopada                      2007r. 
13.  12  grudnia                       2007r. 

TERMINARZ  I   PLAN  PRACY 
Komisji  Edukacji  Rady Miasta Gdańska 

na  rok 2007 

Termin posiedzenia 
TEMAT 

10 styczeń 2007  1.  Opiniowanie projektów  uchwał RMG 
2.  Przyjęcie  planu  pracy Komisji  na  rok 2007 
3.  Wytypowanie  przedstawiciela   Komisji   do   składu komisji   do 

spraw  rozpatrywania  wniosków  osób  prawnych  i    fizycznych 
działających  na  terenie  Gdańska  o  przekazanie    wolnych 
nieruchomości oświatowych z zasobów Miasta Gdańska 

4.  Informacja    na  temat  planowanych  remontów  w    placówkach 
oświatowych  z    uwzględnieniem  placówek,  na    które  nie 
znalazły  się    środki  oraz  pozostałych  wniosków    remontowo 
inwestycyjnych, które  zostały  zgłoszone. 

5.  Przygotowanie  do  ferii  zimowych 
6.  Sprawy  bieżące, wolne  wnioski, korespondencja
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07  luty 2007 
Komisja  wyjazdowa 

Komisja    wyjazdowa    Bursa  na    ul.  Podwale    Staromiejskie  przy 
Zespole  Szkół Łączności 
1.  Opiniowanie  projektów  uchwał  RMG 
2.  Racjonalizacja  sieci  placówek  oświatowych  Schroniska 

Młodzieżowe  bursy    szkolne  –  funkcjonowanie,  cenniki    usług 
turystycznych i pobytu w  bursie 

3.  Bon Oświatowy 
4.  Sprawy  bieżące, wolne  wnioski, korespondencja 

21 luty 2007  1.  Opiniowanie i przyjęcie  projektów  uchwał RMG 
2.  Sprawy  bieżące, wolne  wnioski, korespondencja 

21 marzec 
1.  Opiniowanie i przyjęcie  projektów  uchwał RMG 
2.  Analiza  kosztów  usług    przedszkolnych,  ze  wskazaniem 

„najdroższych”  i  „najtańszych” placówek  i przyczyn  takiego stanu. 
Ewentualne propozycje prywatyzacji. 

3.  Inwestycje i modernizacje  w placówkach oświatowych 
4.  Sprawy  bieżące, wolne  wnioski, korespondencja 

18 kwiecień  1.  Opiniowanie i przyjęcie  projektów  uchwał RMG 
2.  Analiza i opiniowanie sprawozdania z  wykonania   budżetu  miasta 

Gdańska za  rok 2006. 
3.  Zajęcia  pozalekcyjne.  Praca    placówek  oświatowych  poza  siatką 

godzin  dydaktycznych. Realizacja  projektu  grantowego. 
4.  „Ruch  kadrowy”  w  oświacie.  Informacja      dotycząca 

przewidywanych  konkursów  na stanowiska  dyrektorów placówek 
oświatowych. 

5.  Wytyczne  do  arkuszy    organizacyjnych  szkół  i  placówek 
oświatowych. 

6.  Sprawy  bieżące, wolne  wnioski, korespondencja 

23 maja  2007r. 
Komisja  wyjazdowa 

Komisja    wyjazdowa    Państwowe    Szkoły  Budownictwa,  ul. 
Grunwaldzka, Centrum Kształcenia  Praktycznego   warsztaty 
1.  Opiniowanie i przyjęcie  projektów  uchwał RMG 
2.  Stan komputeryzacji szkół. Utrzymanie bazy i plany na  przyszłość. 
3.  Sprawozdanie z  przebiegu  matur. 
4.  Szkolnictwo  zawodowe  egzaminy  zawodowe,  sieć  szkół,  praktyki 

zawodowe,  rozwój 
5.  Sprawy  bieżące, wolne  wnioski, korespondencja 

20 czerwca 2007 
1.  Opiniowanie i przyjęcie  projektów  uchwał RMG 
2.  Oferta oświaty na  okres wakacji letnich 
3.  Bezpieczeństwo    pobytu  dzieci  i  młodzieży    na  koloniach 

(współpraca z Kuratorium Oświaty) 
4.  Podsumowanie  roku  szkolnego 
5.  Sprawy  bieżące, wolne  wnioski, korespondencja 

04 lipiec  2007  1.  Problemy    socjalne.  Pomoc  uczniom  z  biednych    rodzin  i 
ewentualnie    rodzinom.  Dożywianie.  Ferie.  Wakacje.  Stypendia. 
Zajęcia    dodatkowe – świetlice.  Przydział    podręczników. Pomocy
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naukowych. 

2.  Opiniowanie i przyjęcie  projektów  uchwał RMG 
3.  Sprawy  bieżące, wolne  wnioski, korespondencja 

22 sierpień 2007  1.  Opiniowanie i przyjęcie  projektów  uchwał RMG 
2.  Program „Gdańszczanin 2010”    stopień  realizacji 
3.  Wypracowanie  wniosków  do  budżetu  Miasta na  2008r. 
4.  Przygotowania  do nowego  roku  szkolnego 
5.  Sprawy  bieżące, wolne  wnioski, korespondencja 

19 wrzesień 2007  1.  Opiniowanie i przyjęcie  projektów  uchwał RMG 
2.  Sieć  placówek niepublicznych. Opinia  na  temat  jakości  ich pracy. 

Liczba  dzieci,  która    do  nich    uczęszcza.  Dofinansowanie    dla 
placówek niepublicznych. 

3.  Osiągnięcia szkolne i sportowe  uczniów z Gdańska. Statystyka  za 
ostatnie  3 lata. 

4.  Monitoring  programu  wychowania ?  w  Szkołach  Podstawowych 
i  Gimnazjach. 

5.  Sprawy  bieżące, wolne  wnioski, korespondencja 

17 październik 
2007 
Komisja  wyjazdowa 

Komisja    wyjazdowa  :  (wspólnie  z  Komisja    Sportu  i  Kultury  )  w 
MOSiR Gdańska, ul. Grunwaldzka 
1.  Opiniowanie i przyjęcie  projektów  uchwał RMG 
2.  Zajęcia   wychowania    fizycznego. Baza sportowa – szkolna  i poza 

szkolna.  Wykorzystanie  bazy    sportowej  przez  placówki,  szkoły 
sportowe. 

3.  Analiza  wniosków  i postulatów  zgłoszonych  do  budżetu miasta 
Gdańska  na  2008 r. przez  placówki oświatowe. 

4.  Wnioski  do WPI 
5.  Sprawy  bieżące, wolne  wnioski, korespondencja 

21 listopad 
2007 

1.  Opiniowanie i przyjęcie  projektów  uchwał RMG 
2.  Opiniowanie   projektu   budżetu   miasta   Gdańska na   2008  rok, w 

zakresie kompetencji Komisji. 
3.  Sprawy  bieżące, wolne  wnioski, korespondencja 

12 grudnia 
2007 

1.  Opiniowanie i przyjęcie  projektów  uchwał RMG 
2.  Nadzór  nad  placówkami  oświatowymi.  Zagospodarowanie 

obiektów  oświatowych  m.innymi  w    zakresie    przekazywania 
wolnych  nieruchomości  oświatowych  z  zasobów miasta Gdańska 

3.  Sprawy  bieżące, wolne  wnioski, korespondencja 

•  Przewodniczący Komisji może  zwołać  w razie konieczności dodatkowe 
posiedzenie komisji 

•  Przewidywany  wyjazd    zagraniczny,  szkoleniowy    systemy    edukacyjne  w 
krajach  Unii Europejskiej (  w II lub III  kwartale 2007r) 

Radna Maria  Małkowska   członek Komisji 
Uważa,  że        Wydział    Prezydent    winien  mieć    przygotowany    4ro  letni  program 
ewentualnej  likwidacji  placówek oświatowych, a nie  rzucać na bieżąco  takich propozycji. .
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Katarzyna  Hall   Zastępca   Prezydenta Miasta 
W polityce oświatowej przyjmujemy  pewne  konkretne  założenia: 
•  w  jaki  sposób  chcemy zmieniać, reorganizować  szkolnictwo  zawodowe, 
•  w jaki sposób  chcemy  zarządzać  finansami  edukacji, 
•  jaki dzielić  pieniądze,  jak  przyjmować  plany  organizacyjne  szkół, 
•  jak ustalać  zasady  i  kierunki np. prywatyzacji , itd. 
My  te zasady mamy  bardzo  przemyślane, wiemy  czego  chcemy. Jestem  zdeterminowana 
co  do kierunku  zmian.  Natomiast likwidacje  w mojej ocenie  to  element realizacji, ale  to 
wynika z  złożeń a  nie  jest  celem. Celem  jest zapewnienie oferty      edukacyjnej   dla   dzieci 
gdańskim i zapewnienie pracy   nauczycielom . Budynki  są miasta  i czy ta szkoła   będzie  w 
tym miejscu  czy  w  tamtym,  to  jest  element  polityki  wynikający  również z  tego, że  na 
dziś    nie    do  końca    wiemy    jaka  będzie    struktura    demograficzna  mieszkańców.    Są 
migracje,    wyjazdy    zagraniczne,  przeprowadzki,    dzielnice  starzeją    się  i    struktura    ta 
zmienia się. 
Może    się  okazać,  ze  wprowadzenie    tego    finansowania      do    nowego  doprowadzi    do 
sytuacji takiej, że część  szkół  będzie  bardzo  dbać  o swoją  ofertę i ją  uatrakcyjniać., gdzie 
przybywać, a  część  placówek  będzie  się  wyludniać w  sposób naturalny. Być   może,  że 
na  tyle  ten  proces    wyludniania    i  spadek    atrakcyjności    szkół    będzie    postępował,  że 
potrzebne  będą  decyzje  likwidacyjne. Chciałabym jednak, żeby odbywało  się,  to w sposób 
naturalny.  Z  jednej  strony    negocjować    z  dyrektorami  szkół    o  np.  zamianie    specjalności 
zawodowej,    a    drugiej  strony  obserwować  poziom    szkół,  ilość      uczniów,    wyniki, 
monitorować, wspierać  gdy są kłopoty. 
Jeśli   chodzi o    likwidację   szkoły przy  ul. Powstańców  warszawskich,    to wiedziałam, że 
będą  takie opory. Jest  to uchwała  intencyjne  a dla mnie jest  to  budynek  na  przeniesienie 
szkoły    z  ul.  Lastadia,  w    przypadku    nakazu    jego    opuszczenia.  Ja    muszę  być 
przygotowana  na taką  ewentualność. Jeśli  jednak okaże się i  budowlańcy    stwierdzą, że 
ewakuacja    jest  niepotrzebna      to      będzie    tam    dalej  ta  szkoła    istnieć. Nie ma powodu 
przeprowadzania    szkoły    na  siłę,  natomiast  musze    zabezpieczyć    dla  niej    inne 
pomieszczenie  na wypadek  szybkiego, z dnia na dzień   wyprowadzenia z  niej  młodzieży. 

PUNKT  9 
Sprawy  bieżące, wolne  wnioski, korespondencja. 
 
Przewodniczący Komisji j  zapoznał   Komisję ze  sprawozdaniem z  działalności Komisji  za 
okres    30.11.2006r    do  31  .12.2006r,    do  którego    nie    zgłoszono    uwag    i  przyjęto  przez 
aklamację. 

SPRAWOZDANIE 
z działalności 

Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska 
z okres  30 listopada 2006    31  grudnia  2006r. 

Komisja  Edukacji Rady Miasta  Gdańska  w  składzie: 
1.  Gierszewski Piotr 
2.  Kaźmierczyk Lech 
3.  Małkowska Maria 
4.  MlejnekGałęza Patrycja 
5.  Owczarczak Agnieszka 
6.  Teodorczyk Jacek 
7.  Wiecki Krzysztof 
została  powołana  uchwałą Nr II/7/06 Rady Miasta Gdańska z dnia  30 listopada  2006r.
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Ukonstytuowała  się  30  listopada  2006r., gdzie  dokonano wyboru, i tak: 

a)  funkcję przewodniczącego Komisji  powierzono  radnemu Piotrowi  Gierszewskiemu, 
b)  funkcję    wiceprzewodniczącego    Komisji    powierzono  radnej    Patrycji  Mlejnek 

Gałęza. 
Zakres  działania  Komisji określony  został  w  uchwale Nr II/6/06  Rady Miasta  Gdańska  z 
dnia  30 listopada  tj. 

1.  Polityka  w  zakresie  funkcjonowania  samorządowych  placówek  oświatowo 
wychowawczych 

2.  Pomoc w  organizacji szkół społecznych  z uwzględnieniem ich  bazy lokalowej. 
3.  Współpraca  w  zakresie  problematyki  edukacyjnej  z  uczelniami  i  organizacjami 

społeczno – politycznymi zainteresowanymi problemami edukacji. 
4.  Rozpatrywanie  i opiniowanie zadań z  zakresu remontów kapitalnych  i bieżących  w 

oświacie. 
Komisja  w okresie  sprawozdawczym: 

1.  odbyła   3  posiedzenia, 
2.  wydała  11 opinii 

 

Piotr  Gierszewski – Przewodniczący  Komisji 
Zapoznał  Komisję  z pismami, jakie wpłynęły  do Komisji  i tak: 
1.  pismo  Rady  Pedagogicznej  Zespołu  Szkół  Budownictwa  Okrętowego    z    dnia 

21.12.2006r.          skierowane    do    Zastępcy  Prezydenta      Pani  Hall  (Komisja    do 
wiadomości)    prośba    o  pilne    spotkanie  na    nadzwyczajnym  posiedzeniu  Rady 
Pedagogicznej  –  Pani    hall  poinformowała,  że  ma    już    wyznaczony    termin  takiego 
spotkania.   11.01.2006 godz. 14,00  decyzja  Komisji  a/a 

Katarzyna  Hall – Zastępca  Prezydenta Miasta Gdańska 
Wyjaśniła,  że  jest  umówiona na  spotkanie  z Zespołem  Szkół  Budownictwa  Okrętowego 
na    jutro,    tj.  11  stycznia    na    godz.  14,00.      Działałam w  kierunku    negocjacji  pomiędzy 
dyrektorami  szkół,    aby    się    zamieniali  specjalnościami    zawodowymi  i  aby    nie  było 
zawodów, które byłby nauczany  w  więcej niż  dwóch  szkołach. 
Terminy   moich  spotkań: 
•  11.01.2007r.  – godz. 14,00  ul. Hallera   w  Zespole Szkół Budownictwa Okrętowego, 
•  16.01.2007r.    godz.  14,00 w    Zespole  Szkół    Budowlano  –  Architektonicznych    na  ul. 

Powstańców Warszawskich,   o   godz. 18,00 w Szkole  Podstawowej nr   50 ul. Grobla 4 
na  temat  likwidacji 4ch przedszkoli ze Śródmieścia , 

•  17.01.2007r. godz. 13,30   w Sobieszewie  nt. likwidacji  Specjalnego Ośrodka  Szkolno – 
Wychowawczego Nr  1,  a o  18,00  w Szkole  Podstawowej nr  50 ul. Grobla 4  na  temat 
likwidacji kolejnych 4ch przedszkoli. 

2.  pismo  Społecznego  Komitetu Inicjatywy  z  dnia 30.10.2006  ( wpłynęło  do Komisji 
08.12.06r.) – protest  przeciwko  zabraniu części szkoły Conradinum, w której mieści   się 
internat    decyzja  Komisji  a/a 

 
Piotr  Gierszewski – Przewodniczący  Komisji 
Poprosił,   aby  członkowie   tej komisji   byli    informowani – zapraszania    na  spotkania    z 
dyrektorami        szkół  organizowanymi przez    Prezydenta   Miasta. Na      takich    spotkaniach 
podawane  są  pewne  informacje   związane   z  polityką  oświatową, z przekształceniami,  s 
podawane  pewne  informacje  dla związków  zawodowych, dla  dyrektorów , dla  wszystkich 
oprócz  radnych, którzy   de  facto  potem maja  podejmować   decyzje. 

Katarzyna  Hall – Zastępca  Prezydenta Miasta Gdańska 
Zastanawiam  się, na ile  to jest  dobra  koncepcja,  bo  na takich  spotkaniach  opowiada  się 
ciągle    to    samo w    każdej  szkole.  Zaproponowałabym  raczej    takie    rozwiązanie,  abyśmy
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komisji    powtórzyli    to  w    streszczonej    formie    na  posiedzeniu    Komisji  pomijając 
informacje  porządkowe . 

Piotr  Gierszewski – Przewodniczący  Komisji 
Wyjaśnił,  że   to  nie  chodzi o  to, żeby  radni  chodzili po sześć  razy  na  to same spotkania. 
Takie  spotkanie    było    jedno  ogólne,    na  które   warto    było    zaprosić    członków   Komisji 
Edukacji i przedstawić  ich  dyrektorom szkół.  Natomiast  nic   by się  nie stało, jeśli  radny 
byłby  zainteresowany spotkaniami ze szkołami  podstawowymi, czy innymi  i uczestniczyłby 
w  takich, które  by  go  interesowały. 

Katarzyna  Hall – Zastępca  Prezydenta Miasta Gdańska 
Być   może   warto  byłoby    zaprosić    radnych  na  te  grudniowe    spotkania,  ale    to    był    tak 
specyficzny  czas, nowa  rada, itp. Zaproszenia  były  wysyłane  wcześniej, niż  znane  były 
nazwiska  nowych radnych. 

Piotr  Gierszewski – Przewodniczący  Komisji 
Dodał,  że    członkowie    Komisji    nie  znają  koncepcji    rozwoju    gdańskiej  oświaty,  która 
właśnie      w  grudniu    była    omawiana.  Może    byłaby    spokojniejsza    atmosfera    wśród 
radnych,  którzy    by  przynajmniej    częściowo    wiedzieli,    co  się    dzieje  ze  szkołami 
zawodowymi  .  Są    powołane    problemowe,  wspomagające    Prezydenta  Miasta    zespoły, 
których nie znamy  wyników  pracy, a my  dzisiaj mamy podejmować  decyzje  o likwidacji 
placówek. 

Katarzyna  Hall – Zastępca  Prezydenta Miasta Gdańska 
Wyjaśniła, że  zespoły  te zakończyły pracę  z  dniem 30 października 2006  i tego  dnia  była 
prezentacja wyników pracy  tych zespołów. W  tym czasie  akurat nie było Rady  (kadencja 
upłynęła  27 października). 
Zobowiązała    się,  że    prezentacje    tych  trzech    zespołów    prześle  –  poprosiła  o  adresy    e 
meilowe. 
 

Piotr  Gierszewski – Przewodniczący  Komisji 
Powiedział,  że  bardzo    zależało  by    mu    na    tym,  aby    Wydział    Edukacji  przygotował 
zbiorcza informację  z   ostatnich  dwóch lat   który  z Dyrektorów  i   z   jakich powodów 
dostał powierzenie  funkcji  dyrektora placówki  oświatowej   bez  konkursu. 

Katarzyna  Hall – Zastępca  Prezydenta Miasta Gdańska 
Poinformowała,  że  przyjęto    jednoznaczną    zasadę,  zresztą  na  wniosek    związków 
zawodowych,   że   obojętnie, czy znamy   dyrektora  czy nie znamy – kończy   się   kadencja 
jest    ogłaszany    konkurs.    Przyjęliśmy    jednak    jeden    wyjątek    od  tej  zasady,  tj.  jeżeli 
dyrektor    za    rok  nabywa    praw      emerytalnych      i   występuje    z wnioski,  aby mu    o    rok 
przedłużyć  to  przedłużamy  jemu  o ten  rok kadencję.  Było  5  takich  sytuacji. 

Piotr  Gierszewski – Przewodniczący  Komisji 
Poprosił  o taka  informację  z  ostatnich  2ch lat. 

Regina  Białousow – Dyrektor  Wydziału Edukacji 
Czy      chodzi  o    informację  o    przedłużeniu      umowy        dyrektorom  o  nierozstrzygnięte 
konkursy  i powierzenie  przez  Prezydenta  funkcjo  dyrektora. 

Piotr  Gierszewski – Przewodniczący  Komisji 
Poprosił o informację  z  tych  dwóch  przypadków. 

Radna Maria  Małkowska – członek Komisji 
Powiedziała,  że    jako    radna    byłaby ostrożna wtrącaniu    się   do     obsadzania  i konkursów 
dyrektorskich.  jest    to  domena  władzy    wykonawczej    i    odpowiedzialny  z  a  to    jest 
Prezydenta. My  z kolei  powinniśmy  zająć  się polityką, edukacją,  finansami  i organizacją .
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Radna  Patrycja  MlejnekGałęza    wicpezrewodniczaca  komisji 
Zapytała,  czy  posiadamy  cennik  wynajmu pomieszczeń  dydaktycznych  przez  instytucje 
zewnętrzne i  czy    w  ostatnim czasie  uległ  on zmianie. 

Regina  Białousow – Dyrektor  Wydziału Edukacji 
Ostatnia zmiana  była pod  koniec  2005r. .  Siatka nie  uległa  zmianie. 

Na  tym posiedzenie   zakończono    godz. 18,30 

Przewodniczący 
Komisji Edukacji 

Piotr  Gierszewski 

Protokołowała: 

Bogusława  Pieklik


